

Australia



Australia



- **Australia is the only nation that occupies a whole continent. It's an island of 7.7 million square kilometers. It is the six largest countries in the world after Russia, Canada, China, the United States of America and Brazil.**
- **Австралийцы – единственная нация, занимающая целый континент. Это остров площадью 7.7 миллионов квадратных километров. По размеру это шестая страна после России, Канады, Китая, Соединенных Штатов Америки и Бразилии.**

Australia



- It is located to the south of Asia, between the Pacific and Indian oceans. Australia is the flattest continent after Antarctica. It is also the world's driest continent.
- Она находится к югу от Азии, между Тихим и Индийским океанами. Австралия – самый равнинный континент после Антарктики. Она также является и самым сухим континентом мира.

Australia



- The climate of Australia is varied, from tropical in the north to temperate in the south-east. Australia is situated in the southern hemisphere. That is why it has summer when we have winter.
- Климат Австралии разнообразен – от тропического на севере, до умеренного на юго - востоке. Австралия находится в южном полушарии. Поэтому там лето, когда у нас зима.

Australia



- Australia has a population of about 18 million people. 70 per cent of the population lives in its 10 largest cities.
- Население Австралии составляет около 18 миллионов человек. 70 процентов населения живет в ее 10 крупнейших городах.

Australia



- **Canberra is the capital of Australia. It is not a biggest city. Sidney and Melbourne are much bigger.**
- **Канберра – столица Австралии. Это не самый большой город. Сидней и Мельбурн гораздо крупнее.**

Australia



- **Australia is a multicultural society. People from about 200 nations live there.**
- **Австралия – это страна многих культур. Там живут представители около 200 наций.**

Australia



- The Aborigines, the Australian natives, represent about 1.5 per cent of the population.
- Аборигены, коренные жители Австралии, составляют 1,5% населения.

Australia



- **Australia's official language is English. Australian English does not differ significantly from other forms of English, although some expressions are unique to Australia.**
- **Официальный язык Австралии – английский. Австралийский английский в значительной мере не отличается от других форм английского языка, хотя некоторые выражения характерны только для Австралии.**

Australia



- **In 1984 Australia officially adopted green and gold as its national colors.**
- **В 1984 году Австралия официально приняла в качестве своих национальных цветов зеленый и золотой.**



Australia



- **Australia's best-known animals are the kangaroo, the koala and the dingo (a wild dog).**
- **Самые известные австралийские животные – кенгуру, коала и динго (дикая собака).**

Australia



- There are 50 species of kangaroo. Some stand as tall as a man and some are as small as a cat. They can often be seen in many of the forests and parks.
- Существует 50 видов кенгуру. Некоторые из них ростом с человека, некоторые размером не больше кошки. Их можно часто увидеть во многих лесах и парках.

Australia



- The koala is the best loved of all Australian animals. The koala lives on leaves alone.
- Самое любимое из всех животных Австралии – это коала. Коала питается только листьями.

Australia



- **About 400 species of birds in Australia are found nowhere else in the world.**
- **Около 400 видов австралийских птиц не встречаются больше нигде в мире.**

Australia



- **There 55 species of parrots in Australia. They are very colorful.**
- **В Австралии 55 видов попугаев. Они очень яркие.**

Australia



- The emu is the most interesting bird in Australia. It is big and cannot fly.
- Самая интересная птица Австралии – эму. Она большая и не может летать.

Australia



- The kangaroo and emu can be seen on Australia's coat of arms.
- Кенгуру и эму можно видеть на австралийском гербе.

Australia



- The kookaburra is another interesting Australia bird. It cannot sing, but laughs like a human.
- Еще одна интересная австралийская птица – это кукабурра. Она не умеет петь, но смеется, как человек.

Australia



- **Australians love to play and watch sports.**
- **Австралийцы очень любят заниматься различными видами спорта и быть зрителями.**

Australia



- In 1956 the Olympic Games were held in Melbourne.
- В 1956 году в Мельбурне проводились Олимпийские игры.

Australia



- В 2000 году Австралия была хозяйкой Олимпийских игр в Сиднее.
- In the year 2000 Australia was host the Olympics in Sydney.

What do you know about Australia?



- **What is the capital of Australia?**
Canberra
- **When did Europeans settle in Australia?**
1788
- **Which is/are popular Australian animal(s)?**
Koala, kangaroo, emu

What do you know about Australia?



- Which two animals can you see on the Australian coat of arms?
Kangaroo and emu
- Which city is Australia's oldest and largest?
Sydney
- Who are the Australian natives?
Aborigines

What do you know about Australia



- **Who discovered Australia?**
Captain Cook
- **Australia is a(an):**
Country, island, continent
- **Approximately how many nationalities live in Australia?**
200

What do you know about Australia?



- What is the official language in Australia?

English

- In which season do Australians celebrate Christmas?

Summer



**Презентацию подготовила Сироштаова
Е.А.,**

МБОУ СОШ № 76, п. Гигант, 2014 год